
Zápis z 6. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ a 

komunitní plánování sociálních služeb RMČ Praha 17 dne 24. 9. 2015 

 

Přítomni:    Ing. Šimonová, Mgr. Čermáková, p. Masopust, p. Svoboda, Bc. Štěpař                                      

Omluveni:   p. Hejnic, p. Vaic 

Hosté:         Mgr. Synková, Ing. Lejsek, Ing. Liška, p. Bartoš, PhDr. Kadlec 

Program:  

1) Předsedkyně komise Ing. Šimonová zahájila jednání komise, představila hosty. Proběhlo 

hlasování o přítomnosti hostů 

Hlasování Pro:      5                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila přítomnost hostů na dnešní komisi.  

 

2) Hlasování o schválení programu 

         Hlasování Pro:      5                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení:  Komise schválila program dnešní komise. 

3)   Rekapitulace dosavadního průběhu práce komise pro DPS. Rekapitulace harmonogramu 

práce činnosti – přednesla Ing. Šimonová 

4)  Informace o veřejném setkání  s občany, které proběhne  dne  8. 10. 2015 v 17 hodin v KC 
Průhon. Ing. Šimonová pozvala všechny přítomné k účasti. 

5)    Pravidla pro přijímání klientů do DPS – první verze byla splněna, dále probíhá průběžně 
připomínkování projektu. 

6)    Všichni členové komise byli vyzvání k podávání podnětů pro další činnost komise.  

7)    Ing. Lejsek informoval o postupu prací. Byla představena podrobná prezentace návrhů 
řešení celkového pojetí DPS – vnější fasády.  

8)   Proběhla diskuze k představeným variantám : 
J. Svoboda –  dotaz na životnost stavby. Odpověď -  odhadem po 20 letech bude potřeba 
drobná údržba . Pan Svoboda upozorňuje na demografickou situaci, bude stále vyšší potřeba 
zajistit umístění klientů. 



Parkování ? Ano, je řešeno v dostatečném množství.  
V koupelnách bude sprchový kout? Ano, bude. 
M. Štěpař  – dotaz na zvětšení skleněných ploch u sálu v případě varianty 2A . Větší skleněné 
plochy by nezlepšily u této varianty kvalitu osvětlení. 
J. Svoboda – dotaz na případné rozšíření. Prezentováno v projektu, konkrétní záměr 
s možností rozšíření do budoucna. 
 
9) Proběhlo hlasování o variantách 
    Varianta 1A –  

         Hlasování Pro:      0                       Proti:      5                 Zdržel se:   0                                         

 
1B –  

         Hlasování Pro:      0                      Proti:      5                 Zdržel se:   0                                         

 
2A –  

         Hlasování Pro:      0                      Proti:      5                Zdržel se:   0                                         

 
2B –    

         Hlasování Pro:      5                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 
3 –  

         Hlasování Pro:      0                    Proti:      5                Zdržel se:   0                                         

 
 

       Usnesení: Komise schválila variantu projektu – vnější fasády 2B. 

10) Ing. Lejsek dopracuje vítěznou variantu k veřejné prezentaci.  

Ing. Šimonová vznesla dotaz ke členům komise na jejich časové možnosti, v jakou dobu by 

vyhovovalo jednání komise. Přítomní členové komise preferují dopoledne.  

Ing. Šimonová ukončila jednání s tím, že příští termín komise bude s předstihem sdělen a 

všechny opět pozvala na setkání s občany, které proběhne dne 8. 10. 2015 v 17 hodin v KC 

Průhon.  

Praha, 24. 9. 2015 

Zapsala : Ing. Balázsová 

 

     …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                ověřovatel zápisu p. Masopust 


